
Høringssvar fra KUF vedr. Natureventyr  
 

Vi har drøftet fornyelsen af aftalen, og henset til det ret begrænsede antal brugere som har gennemført 

forløbene, kan vi kun anbefale Tilbud 1, hvis ordningen skal fortsætte. 
 

Det forholdsvis lave antal gennemførelser – endda i en tid med nedlukninger, Corona og en tendens til at 
mange flere end normalt tilvalgte lokale udendørs aktiviteter med familien, taler ikke for en markant 

forøgelse af antal brugere i fremtiden; heller ikke selv om man øger markedsføringsindsatsen. Derfor mener 

vi at en omkostning på mellem kr. 35.000,- og kr. 62,500,- ikke står mål med det forventede udbytte. 
Samtidig vil det være et stort træk på Kulturpuljen. 

 
Derfor vores anbefaling af Tilbud 1, eventuelt kombineret med yderligere synliggørelse af ordningen, så det 

om et år kan vurderedes om det har båret frugt, og der er potentiale for en eventuel udvidelse af ordningen 
til den tid. Ønsker man herefter at fortsætte ordningen på fast basis, bør den optages på budgettet fremfor 

at lægge beslag på de frie midler i Kulturpuljen. 

 
 

Bedste hilsner 
Kenneth Jensen 
_________________________ 
Kulturrådet i Frederikssund 
www.kuf.dk 
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